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(98/C 117/61) SCHRIFTELIJKE VRAAG E-2699/97

van Maartje van Putten (PSE) aan de Raad

(1 september 1997)

Betreft: Identificatiemissie Colombia

Onder Spaans voorzitterschap bezocht in oktober 1995 een Raadstrojka Colombia in verband met de
mensenrechtensituatie aldaar. De trojka pleitte na terugkeer onder meer voor ondersteuning van projecten met
betrekking tot mensenrechten, onderwijs, gezondheidszorg en infrastructuur. Recent is onder Nederlands
voorzitterschap opnieuw besloten tot een missie naar Colombia.

1. a) Kan de Raad aangeven wat hij na oktober 1995 heeft ondernomen om de toen bepleite ondersteuning te
implementeren en tot welke resultaten dit in Colombia heeft geleid?

b) Kan de Raad, ingeval aan het trojkabezoek in 1995 geen vervolg is gegeven, uitleggen waarom dat zo is?

2. a) Op welke termijn zal de nieuwe identificatiemissie naar Colombia vertrekken?

b) Wat zal de opdracht, de „terms of reference”, voor de missie zijn?

c) Hoe wordt het programma van de missie samengesteld?

3. Is de Raad bereid na afloop van de missie een verslag van bevindingen en beleidsconsequenties te zenden
aan het Europees Parlement?

Antwoord

(4 december 1997)

De Raad heeft de situatie in Colombia altijd van zeer nabij gevolgd en zal dat blijven doen. Hij spoort alle partijen
aan, dialoog en verzoening te gebruiken als middelen om een eind te maken aan het binnenlandse conflict in
Colombia en aan de daarmee gepaard gaande tragische en veelvuldige uitbarstingen van geweld. De opening van
het bureau van de Hoge Commissaris van de Verenigde Naties voor de mensenrechten in Bogota, dat financiële
steun krijgt van de EU, is een markante gebeurtenis voor de samenwerking met Colombia.

Wat meer bepaald de vragen van het geachte Parlementslid betreft, wijst de Raad erop dat de Trojka als dusdanig
in oktober 1995 niet naar Colombia is geweest. De adjunct-hoofden van de missies van de ambassades van de
Trojka in Bogota zijn naar Uraba en Medellin geweest op 27 en 28 oktober 1995 om de stand van zaken in
verband met de mensenrechten op te maken.

Na deze informatiemissie werd overwogen om vanuit het bureau van de Europese Commissie in Bogota een
technische missie naar Uraba te sturen om mogelijke samenwerkingsprojecten op te sporen. Bij gebrek aan
mankracht en uit veiligheidsoverwegingen kon die missie om de lokale situatie te leren kennen, pas in 1997
worden uitgevoerd. De Commissie heeft onlangs besloten een actie ten behoeve van de regio van Uraba met
400.000 ecu te financieren. Doel is de lokale ONG’s op het gebied van de mensenrechten te steunen.

De Commissie kan het geachte Parlementslid meer informatie over deze initiatieven verschaffen.

(98/C 117/62) SCHRIFTELIJKE VRAAG E-2708/97

van Joan Vallvé (ELDR) aan de Commissie

(1 september 1997)

Betreft: Interreg III

Op de informele bijeenkomst van de Raad van 10 juni 1997 te Noordwijk werd grensoverschrijdende
samenwerking aangemerkt als een van de sleutelfactoren om te komen tot ruimtelijke ordening op Europees
niveau. Overeenkomstig het subsidiariteitsprincipe moeten de betrokken landen en regio’s daar volledig bij
worden betrokken.

Is de Commissie van mening dat de nieuwe regelgeving met betrekking tot de communautaire initiatieven en
inzonderheid Interreg III zal moeten worden aangepast om deze participatie van de regionale en plaatselijke
overheden in de hand te werken?


